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Abstract (en)
[origin: US2016273835A1] The invention relates to a freeze dryer (1) which comprises an inspection window (15) e.g. in the region of a door (14).
According to the invention the inspection window (15) comprises a reduced transmissibility for electromagnetic radiation. This might be provided by
coating a base body (16) of the door (14) with a coating or layer (17) having a reduced transmissibility for radiation. The coating or layer might be
arranged on the outer side or the inner side of the door (14). It is also possible that a base material of the inspection window (15), e.g. transparent
plastic glass, is mixed with an addition having a reduced transmissibility for radiation.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Gefriertrockner (1), welcher bspw. im Bereich einer Tür (14) ein Sichtfenster (15) besitzt. Erfindungsgemäß ist das
Sichtfenster (15) mit einer reduzierten Durchlässigkeit für eine elektromagnetische Strahlung ausgebildet. Dies kann dadurch erfolgen, dass ein
Grundkörper (16) der Tür (14) mit einer Beschichtung (17) mit reduzierter Strahlungsdurchlässigkeit beschichtet ist, was auf der Außenseite oder
Innenseite der Tür (14) erfolgen kann. Möglich ist auch, dass ein Grundmaterial des Sichtfensters (15), bspw. transparentem Kunststoffglas, mit
einem Zusatz mit reduzierter Strahlungsdurchlässigkeit gemischt ist.
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